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INTERNAL 

KOMISIA ŠPORTU 

ZÁPISNICA 

zo zasadnutia komisie, ktorá sa konala 

dňa 10.6. 2024 

so začiatkom o 17.00hod. a ukončením o 18.30hod. 

v zasadačke miestneho úradu mestskej časti Bratislava-
Dúbravka, Pri kríži 14

 

Prítomní: Mário Borza, Štefan Gubrica, Branislav Javorek, Andrej Vlk, Jozef Petrovský, Pavol 
Jančovič, Peter Hanulík, Marián Bohunský, Branislav Semančík, Radek Šatka – tajomník 
komisie športu. 
Neprítomní: Richard Šafárik, Emanuel Rehák, 
Ospravedlnení: Richard Šafárik, Emanuel Rehák, 
Neospravedlnení:  

Hostia: 

Program zasadnutia 

1. Otvorenie a schválenie programu zasadnutia

2. VZN

3. Zhodnotenie športových podujatí za mesiac máj / jún

4. Pripravované športové podujatia na jún, júl, august,

5. Rôzne

Ukončenie zasadnutia komisie



 
 
 
 

Žatevná 2 Telefón  E-mail Internet 
844 02 Bratislava 0911 707010 Radek.satka@dubravka.sk www.dubravka.sk 

 

INTERNAL 

 
 
K bodu č. 1 
Predseda komisie Mário Borza privítal všetkých prítomných a oboznámil členov komisie 
s návrhom programu. Následne dal predseda komisie o programe hlasovať. 

Hlasovanie  
prítomní: 9        za:  9          proti: 0           zdržal sa: 0 
 
Stanovisko komisie 
Členovia Komisie športu návrh programu jednohlasne schválili. 
 
 

K bodu č. 2 
Komisia berie na vedomie znenie VZN a odporúča schváliť v predĺženom znení 
 
 
K bodu č. 3 
Zhodnotenie športových podujatí v mesiaci máj/jún 

- DBLS 4 
- Dúbravská atletická miniliga 
- AZ Pneu Vertical 
- Športové hry Seniorov 
- MDD DKD prekážková dráha a hod vortexom na cieľ 
- MDD Hoba modré ihrisko 
- Čerešňový Juniáles a hod čerešňou na cieľ 

 

 

K bodu č. 4 
Príprava športových podujatí na mesiac jún, júl, august 

- Retro deň, propagácia športových klubov 
- Dúbravská atletická miniliga 
- Plavecký maratón Rosnička 
- Daj to do koša 
- DBLS 5 
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K bodu č. 5 
V bode rôzne sa prihlásil pán Hanulík, navrhol, že by sa rád osobne presvedčil kde a ako trénujú 
kluby, ktoré boli podporené nenávratnou finančnou dotáciou. Takto získa objektívnejší prehľad 
na podporené kluby. Komisia tento návrh zobrala na vedomie.   

 

Člen komisie pán Jančovič navrhol pristavať malú tribúnu k hokejbalovému ihrisku v Parku 
Pekníkova. Povedal, že by mohla byť rovnaká aká je na multifunkčom ihrisku a že by ju 
hokejbalová komunita ocenila.  

 

Poslanec Hanulík Peter informoval komisiu, že nevie používať email a žiada tajomníka, aby mu 
posielal zápisnicu poštou v papierovej forme. Tajomník jeho žiadosť rezolútne odmietol s 
odôvodnením ochrany životného prostredia a ponúkol poslancovi P.Hanulíkovi osobné bezplatné 
zaškolenie používania elektronickej pošty a komunikácie.  

 

Na záver predseda poďakoval všetkým za spoluprácu a ukončil zasadnutie.  

 

 
 
 
 
Zapísal …………………………    Overil: ……………………………. 
 tajomník komisie                  predseda komisie  
 
 
V Bratislave, dňa 11.6. 2024 


